
Vážení veslaři a příznivci tohoto sportu, 

 

jako předsedkyně klubu VK Morávia Uherské Hradiště bych Vás ráda informovala o situaci, 

která minulý měsíc na klubu vznikla. 

 

Jak je všem známo, neustále probíhají soudy ohledně platnosti valných hromad mezi stranou 

veslařského klubu zastoupenou mou osobou a rodinou Burešů. 

 

Když jsem se v dubnu 2013 stala předsedkyní VK, Luděk Bureš, který se neustále považuje 

za právoplatného předsedu, podal na klub / kterému jakoby předsedá / exekuční platební 

rozkaz, který měl vzniknout na základě údajných půjček rodiny Burešů vůči 

veslařskému klubu. Tento platební rozkaz byl soudem v UH uznán za pravomocný v 

5/2013, rozhodnutí došlo do datových schránek, ke kterým měli přístup ale jenom 

Burešovi. Tím pádem dali exekuci sami na sebe!!! Nechali, aby platební rozkaz nabyl 

právní moci a tím začala běžet exekuce. 

 

Já jako předsedkyně jsem se dostala k datové schránce až v 9/2013, datová schránka byla 

prázdná a historie byla vymazána. Takže já a nikdo jiný z klubu do 20.3.2015  neměl o 

exekuci ani tušení. Nikdo z rodiny Burešů nás nekontaktoval písemně, ani ústně, že má klub 

vůči Luďkovi, Miroslavovi a Zdeňkovi Burešovi pohledávky. 

 

Dle tvrzení nájemce, který stále využívá prostory VK a s vedením klubu nespolupracuje, 

dodnes zasílá Luďkovi Burešovi na účet celé nájemné  / naším odhadem celkem za tu dobu 

přibližně 700 tis. Kč / . 

 

V pondělí 30.3.2015 v 8,45 hod. přišli na veslařský klub exekutoři  s doprovodem  

Burešů, a začali oblepovat lodě, vesla, poháry, trenažéry, kola a ostatní věci v posilovně. 

 

Takže zřejmě se na závodech budeme potkávat s oblepenými loděmi " EXEKUČNĚ  

ZABAVENO " - zatím nám je neodvezli!   

 

Rodina Burešů záměrně poslala  klub do exekuce!!! 

 

Za mého vedení je klub  v oblasti hospodaření v kladných číslech, nemáme žádné pohledávky 

po splatnosti, tedy mimo těch, co nám přenechala rodina Burešů . 

 

Jménem klubu bylo pořízeno již několik nových lodí, vesel, vybavení posilovny. 

Organizujeme závody, jezdíme na hory a snažíme se, aby klub fungoval a vyrůstali tady noví 

závodníci. 

 

Situaci jsme již začali řešit právní cestou a pevně doufám v dobrý konec  pro veslařský klub a 

hradišťské veslování vůbec! 

 

Moc Vám všem děkujeme za podporu, která se nám dostává z ostatních klubů. 

 

S pozdravem 

 

 

Michaela Tomaštíková, 

předsedkyně veslařského klubu Morávia Uherské Hradiště 


